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Την Κυριακή, 14 Ιανουρίου 2024, η 

Ένωση των Απανταχού Παξινών «Ο 

Άγιος Χαράλαμπος» οργάνωσε εκδή-

λωση για την κοπή της Πρωτοχρονιά-

τικης πίτας, για όλους τους Παξινούς 

της Αθήνας και όχι μόνο, σε μια 

όμορφη και φωτεινή αίθουσα στο 

Ξενοδοχείο Stanley της  Αθήνας και 

προσφέρθηκαν καφές και κεράσματα. 

Την εκδήλωσή μας τίμησαν με την 

παρουσία τους:

• Ο Δήμαρχος Παξών, κ. Σπύρος Βλα-

χόπουλος.

• Ο κ. Αλέξανδρος Γκούμας, εκπρόσω-

πος του  κ. Στεφάνου Γκίκα,    βου-

λευτή της Ν.Δ. Κέρκυρας.

• Ο πρώην Πρόεδρος της Ένωσης, κ. 

Αντώνης Κάγκας. 

• Η κ. Άννα Αλεξανδράτου, έφορος 

εκδόσεων του Δ.Σ. της Επτανησιακής 

Συνομοσπονδίας.    

• Ο κ. Κώστας Παυλίδης, πρώην βου-

λευτής του ΣΥΡΙΖΑ.

• Ο πρώην Διοικητής του Νοσοκομείου 

Κέρκυρας, ιατρός, κ. Φοίβος Κακαβί-

τας.

Επιστολές με ευχές έστειλαν ο Περιφε-

ρειάρχης Αττικής, κ. Νίκος Χαρδαλιάς,  

ο βουλευτής ΚΙΝΑΛ Κέρκυρας, κ. 

Μπιάγκης και ο Πρόεδρος του Δημο-

τικού Συμβουλίου του Δήμου Παξών,  

κ. Παντελής Κουβάς.

Κατά τη διάρκεια της εκδήλωσης τον 

λόγο πήραν:

• Ο Πρόεδρος, κ. Γιάννης Δήμας, ο 

οποίος απηύθυνε χαιρετισμό και 

έδωσε ευχές.

• Ο Δήμαρχος Παξών, ο οποίος παρου-

σίασε τον απολογισμό της χρονιάς για 

τα δημόσια έργα στο νησί και ανακοί-

νωσε τα εν εξελίξει έργα του δήμου.

• Ο πρώην Πρόεδρος της Ένωσης, κ. 

Αντώνης Κάγκας.

• Ο κ. Αλέξανδρος Γκούμας, εκπρόσω-

πος του κ. Στέφανου Γκίκα, που 

έστειλε ευχές σε όλους τους Παξινούς 

για τη νέα χρονιά και δήλωσε την αμέ-

ριστη συμπαράστασή του για το νησί.

Ο κ. Λούκας Αντίοχος, ο οποίος ανα-

κοίνωσε τα οικονομικά πεπραγμένα 

για το έτος 2023 και τον προϋπολογι-

σμό - προγραμματισμό  για το 2024.

Κρατήθηκε ενός λεπτού σιγή στη 

μνήμη των συμπατριωτών μας που τον 

περασμένο χρόνο έφυγαν από τη ζωή 

και πέρασαν στην αιωνιότητα.  

Στη συνέχεια έγινε η κοπή της βασιλό-

πιτας και το φλουρί έτυχε στον μικρό 

Ανδρέα, ο οποίος κέρδισε ένα τάμπλετ 

(δώρο της Ένωσης). 

Ήταν μια όμορφη συνάντηση μεταξύ 

των Παξινών γεμάτη ανταλλαγές 

ευχών.

Αγαπητές συμπατριώτισσες, αγαπητοί 

συμπατριώτες, φίλες και φίλοι,

καλημέρα σας!

Σας καλωσορίζουμε στην Γενική Συνέ-

λευση και την κοπή της βασιλόπιτας 

της ΄Ενωσής μας.

Αξιότιμε κ.Δήμαρχε, 

Σας ευχαριστούμε που επιλέξατε να 

έρθετε από την αγαπημένη μας 

πατρίδα και να παραστείτε για μία 

ακόμη φορά στη σημερινή μας συνέ-

λευση.

Συμπατριώτισες, συμπατριώτες, αγα-

πητοί φίλοι των Παξών,

Θέλω να ευχηθώ σε όλους σας η νέα 

χρονιά, που ανέτειλε, να είναι η 

απαρχή μιας νέας ειρηνικής αφετη-

ρίας όχι μόνο για την πατρίδα μας 

αλλά και για όλους τους λαούς - ιδιαι-

τέρως γι’ αυτούς που δοκιμάζονται 
Συνέχεια στη σελ 6... 

• Αντιδήμαρχος Διοικητικών Υπηρε-

σιών του Δήμου Παξών ο κ. Αρσένης 

Λέκκας του Στεφάνου

• Αντιδήμαρχος Ύδρευσης - Αποχέτευ-

σης ο κ. Χρήστος Βλαχόπουλος του 

Σπυρίδωνος

• Αντιδήμαρχος Καθαριότητας και 

Τεχνικών  Έργων ο κ. Γεράσιμος Φανα-

ριώτης του Προκόπιου

• Αντιδήμαρχος Πολιτικής Προστασίας 

και Περιβάλλοντος (άμισθος) ο κ. 

Συμεών Κεϊκίδης του Δημητρίου

Η θητεία όλων των Αντιδημάρχων 

είναι από 05/01/2024 έως και 

04/01/2025

Όταν ο Δήμαρχος απουσιάζει ή κωλύ-

εται, τα καθήκοντά του ορίζεται να 

ασκεί ο Αντιδήμαρχος, κ. Λέκκας 

Αρσένιος, που αναπληρώνει το 

Δήμαρχο.

Σύμφωνα με το άρθρο 11 του Κατα-

στατικού του Συλλόγου μας οι εκλο-

γές για την ανάδειξη του νέου 

Διοικητικού Συμβουλίου και της 

Εξελεγκτικής Επιτροπής θα πραγ-

ματοποιηθούν την Κυριακή 10 Μαρ-

τίου 2024, από τις 10:00 π.μ. έως τις 

15:00 μ.μ. 

Η ψηφοφορία θα γίνει   με προσω-

πική προσέλευση των μελών  στα 

Γραφεία της Ένωσης Παξινών  «ο 

Άγιος Χαράλαμπος»  (Δεληγιώργη 

55 – 59, 6ος όροφος, Πλατεία Καρα-

ϊσκάκη, Αθήνα. Τηλ. 210 5220570).

Απαραίτητη προϋπόθεση για τη 

συμμετοχή στις εκλογές είναι η 

τακτοποίηση των ταμειακών υπο-

χρεώσεων των υποψήφιων ψηφο-

φόρων, ώστε να έχουν δικαίωμα 

ψήφου.

Όλα τα μέλη της Ένωσης   μπορούν 

να θέσουν υποψηφιότητα, για το 

Διοικητικό Συμβούλιο και την Εξε-

λεγκτική  Επιτροπή. Οι ενδιαφερό-

μενοι θα πρέπει να υποβάλουν 

αίτηση προσωπικά στα Γραφεία της 

Ένωσης ή  ηλεκτρονικά στο email: 

info@enosipaxion.gr, μέχρι την 

Τετάρτη 6 Μαρτίου 2024, ώρα 14:00

 Σας υπενθυμίζουμε ότι σύμφωνα με 

το καταστατικό δεν θα γίνονται 

δεκτές εξουσιοδοτήσεις για την 

άσκηση του δικαιώματος ψήφου διά 

αντιπροσώπου, αλλά το κάθε μέλος 

θα ασκήσει ατομικά το εκλογικό 

του δικαίωμα.
ΤΟ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ

Αγαπητέ Πρόεδρε και αξιότιμα μέλη 

του συμβουλίου της Ενώσεως,

Χαίρομαι πραγματικά που ξαναβρι-

σκόμαστε κι εύχομαι σε όλους εσάς 

που παρευρίσκεστε εδώ και στις οικο-

γένειές σας μια καλή χρονιά, με υγεία, 

όπως είπε κι ο ‘’Επίτιμος’’ - επιτρέψτε 

μου τον όρο – Πρόεδρος, ο κ. Κάγκας. 

Νομίζω ότι είναι μια χρονιά, που και σε 

επίπεδο Δήμου, θα έχουμε μία επιτυ-

χημένη συνέχεια των προηγούμενων 

δύο θητειών, καθώς πρόκειται για μία 

πραγματικά νέα Δημοτική Αρχή, 

σημαντικά ανανεωμένη, όσον αφορά 

τα στελέχη της, με ανθρώπους της πιο 

παραγωγικής ηλικίας, με πάρα πολύ 

καλές σπουδές, με καλή παρουσία 

στην τοπική κοινωνία και με διάθεση, 

όπως φαίνεται, μεγάλη να προσφέ-

ρουν στα της Αυτοδιοίκησης των 
Συνέχεια στη σελ 4... 

ΧΑΙΡΕΤΙΣΜΟΣ
ΤΟΥ Κ. ΑΝΤΩΝΗ ΚΑΓΚΑ
ΠΡΩΗΝ ΠΡΟΕΔΡΟΥ ΤΗΣ ΕΝΩΣΗΣ

ΖΩΟΦΙΛΟΖΩΐΑΑΘΛΗΤΙΚΑ

ΟΜΙΛΙΑ ΔΗΜΑΡΧΟΥ Κ. ΣΠΥΡΟΥ ΒΛΑΧΟΠΟΥΛΟΥ

ΓΕΝΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ ΚΑΙ ΚΟΠΗ ΤΗΣ ΒΑΣΙΛΟΠΙΤΑΣ

ΤΗΣ ΕΝΩΣΗΣ ΤΩΝ ΑΠΑΝΤΑΧΟΥ ΠΑΞΙΝΩΝ «Ο ΑΓΙΟΣ ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ»

ΟΜΙΛΙΑ ΤΟΥ ΠΡΟΕΔΡΟΥ ΤΗΣ ΕΝΩΣΗΣ 

ΤΩΝ ΑΠΑΝΤΑΧΟΥ ΠΑΞΙΝΩΝ Κ. ΙΩΑΝΝΗ ΔΗΜΑ

ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΙ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΠΑΞΩΝ
 ΑΡΧΑΙΡΕΣΙΕΣ ΤΗΣ ΕΝΩΣΗΣ ΠΑΞΙΝΩΝ

Η ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΗΣ ΕΝΩΣΗΣ ΠΑΞΙΝΩΝ ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ 
ΚΟΙΝΩΝΙΚΗΣ ΠΡΟΣΤΑΣΙΑΣ, ΠΑΙΔΙΚΩΝ ΣΤΑΘΜΩΝ, ΔΗΜΟΣΙΑΣ ΥΓΕΙΑΣ 

ΚΑΙ ΙΣΟΤΗΤΑΣ ΣΤΟΝ ΔΗΜΟ ΑΙΓΑΛΕΩ

Η συμπατριώτισσά 

μας και Αντιπρόεδρος 

της Ένωσης Παξινών 

κ. Νίκη Βελλιανίτη  

ανέλαβε το αξίωμα 

της Αντιδημάρχου Κοινωνικής Προ-

στασίας, Παιδικών Σταθμών, Δημό-

σιας Υγείας και Ισότητας στον

Δήμο Αιγάλεω.
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                               ΓΕΝΝΗΣΕΙΣ                                         

Η Ιωάννα Αϊβαλιώτη, σύζυγος του Μα-

νώλη Σ. Διαμαντή γέννησε στη Θεσσα-

λονίκη αγοράκι.

Η Μαρία Λύκου, σύζυγος του Κώστα 

Γιαννούλη γέννησε στην Αθήνα δίδυμα 

κοριτσάκια.

                              ΘΑΝΑΤΟΙ                                         

Πέθανε και κηδεύτηκε στους Παξούς ο 

Σπυρίδων Δημ. Πρωτόγερος (Λάρης),  

ετών 88.

Πέθανε και κηδεύτηκε στην Κέρκυρα η 

Ευμορφία Πέτρου  χήρα Ιωάννη Πέ-

τρου (Κατσάκια), ετών 85.   

Πέθανε και κηδεύτηκε στην Αθήνα η 

Βάσω χήρα Διονυσίου Αργυρού (Κου-

τρούλη).

 

                   ΔΩΡΕΣ ΥΠΕΡ ΕΝΩΣΗΣ                                         

Η οικογένεια Νικολάου Ρωμάνου  προ-

σέφερε 50 ευρώ, για τους φιλανθρωπι-

κούς  σκοπούς της Ένωσης, στη μνήμη 

της Σοφίας Α. Κάγκα.

Η οικογένεια Κίκης Κουβαλιά προσέφε-

ρε  50 ευρώ, για τους φιλανθρωπικούς  

σκοπούς της Ένωσης, στη μνήμη της 

Σοφίας Α. Κάγκα . 

                  ΔΩΡΕΣ ΥΠΕΡ ΤΡΙΤΩΝ                                         

Στη μνήμη της Σοφίας Κάγκα, η Τούλα 

και ο Βάγγος Βλαχόπουλος (Ρομπόλας) 

προσέφεραν στον Πολιτιστικό Σύλλογο 

Παξών το ποσό των 100 ευρώ.

Η Μαίρη Ανεμογιάννη (Τζίμη)  και ο σύ-

ζυγός της  Σπύρος Ν. Αργυρός (Τζά-

νης),προσέφεραν στον Ιερό Ναό του Α-

γίου Σπυρίδωνα Μαγαζιών, στη μνήμη 

του Σπύρου Σοφοκλή Αντιόχου,  το πο-

σόν των  100 ευρώ.

Στην μνήμη του συζύγου και πατέρα 

Σπύρου Σοφοκλή Αντιόχου, η σύζυγος 

και τα παιδιά του, προσέφεραν στον Ι-

ερό Ναό του Αγίου Σπυρίδωνα Μαγα-

ζιών το ποσό των 1.000 ευρώ.

Στην μνήμη του συζύγου και πατέρα 

Σπύρου Σοφοκλή Αντιόχου, η σύζυγος 

και τα παιδιά του, προσέφεραν στον Ι-

ερό Ναό του Αγίου Σπυρίδωνα Μαγα-

ζιών το ποσό των 1.000 ευρώ.

Ιδιοκτησία
της Ένωσης των Απανταχού Παξινών 

«ο Άγιος Χαράλαμπος»
Δεληγιώργη 55-59,
Τ.Κ. 10437, Αθήνα

Τηλ.: 210 52 20 570
211 01 31 052

ΑΦΜ: 099545062
ΔΟΥ: ΣΤ’ ΑΘΗΝΩΝ

E-mail: info@enosipaxion.gr

Εκδότης–Διευθυντής
Υπεύθυνος για το νόμο:

Δήμας Ιωάννης του Διονυσίου
Σικίνου 112Β

Κυψέλη – Αθήνα 11364
Τηλ. 2110131052

6971704250
e-mail: paxosdimas@gmail.com

Συντακτική Επιτροπή:
Δήμας Ιωάννης

Αντίοχος Λούκας 
Αρβανιτάκης Νίκος

Βελλιανίτη Νίκη
Δαλιέτος Νίκος

Κοντάρης Σταμάτης
Μάστορα Νίκη

Πέτρου Ζ. Ανδρέας
H Ευτέρπη Λύχνου συνέβαλε στην έκδοση 

του φύλλου με κείμενα και διορθώσεις

E-mail για θέματα σχετικά με την
«ΗΧΩ ΤΩΝ ΠΑΞΩΝ»:

echo@enosipaxion.gr

Συνδρομές, Εμβάσματα
Συνδρομές εφημερίδας

Εσωτερικού: 15€
Εξωτερικού: 25€

Συνδρομή Ένωσης: 5€

ΗΧΩ ΤΩΝ ΠΑΞΩΝ
ΜΗΝΙΑΙΑ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΓΙΑ 

ΤΗΝ ΕΝΗΜΕΡΩΣΗ ΚΑΙ ΤΗΝ 

ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑ ΤΩΝ ΑΠΑΝΤΑΧΟΥ 

ΠΑΞΙΝΩΝ

Λογαριασμοί

ΕΘΝΙΚΗ: 086/001205-08

ΙΒΑΝ: GR54 0110 0860
0000 0860 0120 508

ΠΕΙΡΑΙΩΣ

ΙΒΑΝ: GR80 0171 0390 

0060 3916 5777 358

Παρακαλείσθε

στο καταθετήριο

να αναφέρετε τα στοιχεία σας.

Αντιπρόσωποι

Κέρκυρα: Θεόδωρος Δήμας

Σαμαρά 2, Τ.Κ. 49100

Τηλ.: 26610 38484

Παξοί: Χαρίλαος Μπογδάνος,

Γάιος, Τ.Κ. 49082

Τηλ.: 26620 32247 

Σχεδιασμός και Εκτύπωση

Pressious Arvanitidis 

www.pressious.com

Τηλ.:  216 100 5121

e-mail: print@pressious.com

©2022 Απαγορεύεται εν όλω 

ή εν μέρει,  

η αναδημοσίευση κειμένων χωρίς 

την έγγραφη

άδεια της συντακτικής επιτροπής.

Τα ενυπόγραφα κείμενα εκφράζουν τον

συντάκτη τους και όχι κατ’ ανάγκην

την άποψη της εφημερίδας. 

Ανυπόγραφα κείμενα ή επιστολές δεν θα

δημοσιεύονται.

3/1/2024

 Ένα γράμμα από τον Αιμίλιο, την 

Πέρσα,  τη Στέλλα, την Τούλα, τη Λίνα, 

τη Νίκη, τη Λένα, τον Χρήστο, τη 

Νάντια, τον Γιώργο, τον Νίκο, τη Ζωή, 

τη Μαίρη, την Ελβίρα, την Ελένη, την 

Έφη, την Ελισάβετ, την Έμυ, τη Φώνη, 

τον Δημήτρη, την Αγαθή και όλους 

τους χορωδούς, παλαιούς και νέους, 

που τόσο αγάπησες και σ’ αγαπήσαμε.

Έφυγες και άφησες πίσω βαθιά τα 

σημάδια της όμορφης παρουσίας σου. 

Έφυγες και κρατάμε πίσω λάφυρο τη 

μορφή σου.

Έφυγες και τα χνάρια σου ανεξίτηλα 

μας έχουν σημαδέψει.

Έφυγες, η γλυκιά και μελωδική σου 

φωνή θα θυμίζει τις αξέχαστες στιγμές 

μας.

Έφυγες,  μα εμείς θα κρατάμε ζωντανή 

την αγάπη μας.

Τι κι αν έφυγες, θα είσαι πάντα μαζί 

μας.

 Άνοιξε τα φτερά σου και πέταξε ψηλά 

να τραγουδήσεις το «Κυρ Κωστάκη» 

μαζί με τ΄ αηδόνια.

 Άνοιξε τα φτερά σου και κλείσε μέσα 

στη ζεστή αγκαλιά σου τον λατρεμένο 

σου Αντώνη, τα βλαστάρια σου 

Νατάσα, Μαρίλυ και Θοδωρή, τα 

πολυαγαπημένα εγγόνια σου. 

Καλό πέρασμα στην αιωνιότητα, 

ακριβή μας Σοφία.

 Πάρε μαζί σου σ’ αυτό το ταξίδι την 

αγάπη όλων των μελών της χορωδίας 

«Ιονίου Φωνές», καθώς και των μελών 

της Κερκυραϊκής Εστίας Αθηνών.

Ένα γράμμα για τη Σοφία

ΨΗΦΙΣΜΑ ΤΟΥ Δ.Σ. ΤΗΣ ΕΠΤΑΝΗΣΙΑΚΗΣ 
ΣΥΝΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑΣ
ΓΙΑ ΤΟΝ ΘΑΝΑΤΟ ΤΗΣ ΣΟΦΙΑΣ ΚΑΓΚΑ, 
ΣΥΖΥΓΟΥ ΤΟΥ ΠΡΩΗΝ ΜΕΛΟΥΣ ΤΟΥ Δ.Σ.  κ. 
ΑΝΤΩΝΙΟΥ ΚΑΓΚΑ

Το  Δ.Σ. της Επτανησιακής Συνομο-

σπονδίας συνήλθε εκτάκτως την 

Κυριακή 31 Δεκεμβρίου 2023, μετά το 

άγγελμα του θανάτου της ΣΟΦΙΑΣ 

ΚΑΓΚΑ συζ. του ιδρυτικού μέλους  της 

Συνομοσπονδίας, πρώην μέλους του 

Δ.Σ. αυτής και πρώην προέδρου της 

ΕΝΩΣΗΣ ΑΠΑΝΤΑΧΟΥ ΠΑΞΙΩΝ «Ο 

ΑΓΙΟΣ ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ», κ. Αντωνίου 

Κάγκα, και αποφάσισε:

• Να εκφράσει τα θερμά συλλυπητή-

ρια των μελών στους οικείους της 

εκλιπούσας.

• Να παραστεί αντιπροσωπεία του 

Δ.Σ. στη νεκρώσιμη ακολουθία την 

Τετάρτη 3/1/2024, ώρα 11.30 στο 

Νεκροταφείο Περιστερίου.

• Να κατατεθεί στεφάνι στη μνήμη 

της.

• Να επιδοθεί το παρόν ψήφισμα στην 

οικογένεια της εκλιπούσης  &

• Να δημοσιευθεί το παρόν στα ΜΜΕ.

ΓΙΑ ΤΟ Δ.Σ. 

Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ

ΑΝΝΑ ΑΛΕΞΑΝΔΡΑΤΟΥ ΔΕΛΛΑΠΟΡΤΑ

Η ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ

ΣΤΕΛΛΑ ΣΑΡΑΚΙΝΗ ΜΕΝΤΖΕΛΟΠΟΥΛΟΥ

Η θητεία μου στον Δήμο Παξών ήταν 

ένα ταξίδι που κράτησε 22 χρόνια! 

Ήταν μια τεράστια εμπειρία από την 

οποία διδάχτηκα και αποκόμισα 

πολλά. Περισσότερο ενεργά τα τελευ-

ταία εννέα χρόνια, από τα οποία τα 

πρώτα πέντε στη θέση της Αντιδημάρ-

χου Ύδρευσης και τα επόμενα τέσσερα 

στη θέση της Προέδρου Δ.Σ. Παξών, 

παράλληλα Πρόεδρος της Κοινωφε-

λούς Επιχείρησης Παξών (ΚΕΠΑ) και 

Πρόεδρος της Σχολικής Επιτροπής 

του Σχολικού Κέντρου Παξών. Την 

προσφορά μου στους τομείς που ανέ-

λαβα την αφήνω στην κρίση σας.

Θέλω να ευχαριστήσω τον Δήμαρχο, κ. 

Σπύρο Βλαχόπουλο για την τιμή και 

την εμπιστοσύνη που έδειξε στο πρό-

σωπό μου, καθώς και όλους τους 

συναδέλφους μου που με τίμησαν και 

με εξέλεξαν  Πρόεδρο του Δημοτικού 

Συμβουλίου Παξών. Επίσης ευχαριστώ 

τους εργαζόμενους στον Δήμο μας για 

την καλή συνεργασία που επέδειξαν 

όλο αυτό το διάστημα.

Θέλω να απευθύνω ένα μεγάλο ευχα-

ριστώ από καρδιάς στους Παξινούς 

συμπολίτες μου που με τίμησαν με την 

ψήφο τους, σε όλους αυτούς που με 

περιέβαλαν με την εμπιστοσύνη, την 

αγάπη τους, την εκτίμησή τους και με 

ανέδειξαν για πολλές 4ετίες Δημοτική 

Σύμβουλο.

Τέλος, ευχαριστώ πολύ την οικογένειά 

μου για την υπομονή και τη συμπαρά-

σταση.

Εύχομαι καλή και δημιουργική θητεία 

στο νέο Δημοτικό Συμβούλιο. Καλή 

χρονιά σε όλους.

Με εκτίμηση

Σταυρούλα Απέργη

ΕΥΧΑΡΙΣΤΗΡΙΟ

Ευχαριστώ από καρδιάς όσες και 

όσους με τίμησαν με την αγάπη τους 

και την εμπιστοσύνη τους στις πρό-

σφατες Δημοτικές εκλογές. Δεν είναι 

μόνο η ψήφος. Είναι ότι κάποιοι 

άνθρωποι πιστεύουν σε εμένα και 

αυτό με τιμά ιδιαίτερα. Εύχομαι καλή 

χρονιά σε όλους με υγεία πάνω απ’ 

όλα και στον Δήμαρχο και το επιτελείο 

του καλή συνέχεια στο έργο τους.

Με εκτίμηση,
Σπυριδούλα ( Λίτσα) Μακρή  Παπαγιάννη

Η Διευθύντρια, κ. Ιωάννα Χρονοπού-

λου και ο Σύλλογος Διδασκόντων του 

Σχολικού Κέντρου Παξών ευχαρι-

στούν θερμά την κ. Ιωάννα Μπογδά-

νου για την προσφορά του ποσού των 

500 ευρώ, στη μνήμη του πατέρα της, 

Αλέξανδρου Μπογδάνου,  προκειμέ-

νου να αγοραστούν μουσικά όργανα 

για τους μαθητές του σχολείου μας.

ΕΥΧΑΡΙΣΤΗΡΙΟ

ΕΥΧΑΡΙΣΤΗΡΙΟ
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Σημαντικές Αλλαγές βάσει νόμου 

4830/2021

Σύμφωνα με τον νόμο 4830/2021, πέρα 

από την ηλεκτρονική ταυτοποίηση του 

ζώου σας, υποχρεωτικά είναι: ο αντι-

λυσσικός εμβολιασμός, η τακτική 

αποπαρασίτωση, καθώς και η στεί-

ρωση (ή η αποστολή δείγματος DNA 

του ζώου σας). 

Όσοι εμβολιασμοί έχουν πραγματο-

ποιηθεί ως τις 18/12/2023 έχουν νομική 

ισχύ μέσω των χάρτινων βιβλιαρίων 

υγείας, εφόσον φέρουν έγκυρη σφρα-

γίδα κτηνιάτρου. Από τις 19/12/2023 

και μετά τα χάρτινα βιβλιάρια υγείας 

παραμένουν μόνο για ενημέρωση μελ-

λοντικών ενεργειών της κτηνιατρικής 

παρακολούθησης του ζώου σας και 

δεν έχουν κάποια νομική ισχύ. Αντικα-

θίστανται πλήρως από το ψηφιακό 
βιβλιάριο υγείας, που θα ενημερώνει 

ο πιστοποιημένος κτηνίατρός σας στη 

βάση δεδομένων του Εθνικού 

Μητρώου Ζώων Συντροφιάς (ΕΜΖΣ). 

Προκειμένου να καταγραφεί το ζώο 

σας στο ΕΜΖΣ πρέπει να είναι τσιπα-
ρισμένο. Εμβολιασμός σε ζώο που δε 
φέρει microchip δεν είναι έγκυρος. 
Για το Κράτος το ζώο θεωρείται μη 

εμβολιασμένο. 

Το (χάρτινο) Διαβατήριο του Ζώου σας 

ισχύει κανονικά και παράλληλα με το 

Ψηφιακό Βιβλιάριο Υγείας ή μπορεί να 

το αντικαταστήσει.  
Φαίη Λύχνου

ΖωοΦιλοΖωΐα

Ο Διευθυντής  του Κέντρου Υγείας 

Παξών, εκ μέρους των εξυπηρετούμε-

νων πολιτών και ασθενών, οφείλει 

ευχαριστίες στους:

1. Κο Πέτρου Κωνσταντίνο (Σγαρίλιο 

– Επιχείρηση COPE), για την προ-

σφορά ενός ηλεκτρικού θερμοσίφωνα 

και την εργασία αντικατάστασης του 

παλιότερου, λόγω βλάβης.

2. Κο Μark Μusker, έναν καλό και 

ευαίσθητο κοινωνικά φίλο των Παξών, 

που διαμένει στο Λογγό, ο οποίος 

ανταποκρίθηκε για μια ακόμα φορά 

στις άμεσες ανάγκες του Κ.Υ.Π. και 

προσέφερε το ποσό των 300€ για 

αναγόμωση φιαλών ιατρικού οξυγό-

νου, για χρήση από ασθενείς στο Κ.Υ.Π.

3. Ένωση Απανταχού Παξίων, που 

προσέφερε στο Κέντρο Υγείας Παξών 

το ποσό των 200€ αντί στεφάνου για 

την κηδεία της Σοφίας Κάγκα, με το 

οποίο καλύφθηκε η αγορά πέντε καθι-

σμάτων για το χώρο αναμονής στο 

Περιφερειακό Ιατρείο Λάκκας.

Ο Διευθυντής του Κ.Υ.Π.
ΜΙΧΑΛΗΣ Γ. ΚΑΝΤΑΣ

ΕΥΧΑΡΙΣΤΗΡΙΟ
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ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΑΝΤΙΛΑΛΟΙ 

... Συνέχεια από τη σελ. 1
 Παξών. Την προηγούμενη χρονιά είχα 

πει ότι θα είμαι σύντομος και τελικά 

μίλησα περίπου μιάμιση ώρα, κάτι που 

θα το αποφύγουμε σήμερα, παρότι 

έχω κι ένα σημείωμα με παρατηρήσεις 

από την πλευρά του Δ.Σ. της Ενώσεως 

για θέματα που σας ενδιαφέρουν και 

θα προσπαθήσω τηλεγραφικά να ανα-

φερθώ σε αυτά και να σας κατατο-

πίσω, όσο μπορώ, χωρίς να κουράσω. 

Λοιπόν, οι στόχοι αυτής της δημοτικής 

περιόδου δεν μπορεί να είναι άλλοι 

από το να ολοκληρώσουμε κατ’ αρχήν 

τα έργα που είναι σε εξέλιξη και μιλάω 

κυρίως για το αποχετευτικό, για τον 

βιολογικό και για το έργο που εκτελεί-

ται στο λιμάνι του Γαΐου - το κεντρικό 

λιμάνι- που είναι ένα έργο μέσα από το 

πρόγραμμα INTERREG Ελλάδα-Ιταλία, 

και που, όπως δείχνουν τα πράγματα, 

μέσα στο Α’ τρίμηνο του έτους θα έχει 

παραδοθεί. 

 Για το αποχετευτικό θα επιση-

μάνω ότι είναι το πιο δύσκολο διαδι-

καστικά έργο που ανέλαβε ποτέ ο 

Δήμος Παξών. Μας έχει ταλαιπωρήσει 

πάρα πολύ. Έχουν δοθεί άπειρες 

παρατάσεις, για να ολοκληρωθεί του-

λάχιστον κατασκευαστικά, και τώρα 

είμαστε σε μια φάση που λειτουργεί εν 

μέρει και ελπίζουμε να ολοκληρωθεί 

και η κατασκευή του μέσα στο Α΄ τρί-

μηνο της φετινής χρονιάς. Εκτός των 

άλλων θεμάτων μας ανησυχεί και το 

θέμα της συνέχισης της χρηματοδότη-

σής του, γιατί ξέρετε ότι υπάρχει μια 

διαδικασία υλοποίησης αυτών των 

έργων, όπου τελικά η ευθύνη, αν κάτι 

δεν πάει καλά, καταλήγει στον Δήμο, 

παρότι επί της ουσίας οι Δήμοι και 

ειδικά ο δικός μας, που δεν είχε και δεν 

έχει έως σήμερα τεχνική υπηρεσία, δεν 

έχουν σχεδόν καμία ευθύνη για την 

ταχύτητα και την ορθότητα με την 

οποία πραγματοποιούνται αυτά τα 

έργα. 

 Από κει και ύστερα έχουμε δύο 

πολύ σημαντικά έργα ενταγμένα από 

το 2018 σχετικά με τη διαχείριση των 

απορριμμάτων. Κι εκεί ταλαιπωρηθή-

καμε αρκετά μέχρι να βρούμε φορέα, 

ο οποίος θα μας υποστήριζε στην υλο-

ποίησή τους. Τελικά καταλήξαμε στη 

Μ.Ο.Δ., η οποία είναι ένας οργανισμός 

κατά βάσει και κατ’ ουσία κρατικός, με 

εξαιρετική στελέχωση, με πολύ καλή 

εμπειρία στο θέμα των δημόσιων 

έργων, μόνο που οι ρυθμοί τους είναι 

κι αυτοί ρυθμοί δημοσίου, που σημαί-

νει ότι πάμε αρκετά αργά σε σχέση με 

το αναμενόμενο. Νομίζω όμως ότι θα 

δημοπρατηθεί το Α’ έργο που έχει να 

κάνει με το ‘’πράσινο σημείο και τις 

γωνιές ανακύκλωσης’’ μέχρι τα μέσα 

της φετινής χρονιάς. Σε ένα χρόνο από 

σήμερα ελπίζω ότι θα έχουμε δημο-

πρατήσει και το σταθμό μεταφόρτω-

σης στο χώρο της παλιάς χωματερής 

μαζί με όλα τα υποσυστήματα που έχει 

η εγκατάσταση αυτή. Αυτό θα μας επι-

τρέψει να μειώσουμε πάρα πολύ τους 

όγκους των απορριμμάτων που πρέπει 

να μεταφέρονται στην περιφέρεια 

Ηπείρου, μέχρις ότου ο νομός Κέρκυ-

ρας, στον οποίο κανονικά θα έπρεπε 

να τα στέλνουμε, αποκτήσει τις δικές 

του σύγχρονες εγκαταστάσεις για τη 

διαχείριση των απορριμμάτων .

 Σημαντικά είναι και τα θέματα 

προστασίας του περιβάλλοντος πλέον, 

στα οποία πρέπει να έχουμε μια πιο 

έντονη δραστηριοποίηση, καθώς και 

της πολιτικής προστασίας, η οποία για 

το νησί των Παξών έχει να κάνει πρω-

τίστως με την προετοιμασία μας για 

την αντιμετώπιση του κινδύνου πυρ-

καγιών την καλοκαιρινή περίοδο, και 

σε ό,τι αφορά τη χειμερινή με αντι-

πλημμυρικά έργα που πρέπει να 

γίνουν, ειδικά στον Γάιο. Οι άλλοι δύο 

οικισμοί είχαν την τύχη να ωφεληθούν 

από έργα που έγιναν για την ύδρευση. 

Μιλάω για τους δύο ταμιευτήρες που 

είναι μέσα στα μεγάλα ρέματα της 

Λάκκας και του Λογγού, οι οποίοι λει-

τούργησαν και ως αντιπλημμυρικά 

έργα. Στον Γάιο, δυστυχώς, δεν υπήρ-

ξαν τέτοιες παρεμβάσεις και είναι 

απολύτως αναγκαίο να γίνουν άμεσα. 

Βέβαια, εκεί την ευθύνη την έχει η 

Περιφέρεια και καλώς έχει δοθεί η 

ευθύνη στις Περιφέρειες για το θέμα 

της διαχείρισης των ρεμάτων. Όπως 

ξέρετε, έχουμε νέα διοίκηση στην 

Περιφέρεια Ιονίων Νήσων, ελπίζω ότι 

θα είναι συνεπής στις υποσχέσεις της, 

μία από τις οποίες ήταν ότι θα προχω-

ρήσει άμεσα στη μελέτη και τη χρημα-

τοδότηση των αντιπλημμυρικών 

έργων για την περιοχή του Γαΐου. 

Όπως επίσης έχει υποσχεθεί ότι θα 

βοηθήσει και στην αναβάθμιση των 

αθλητικών υποδομών του νησιού με 

κυριότερη αυτή του Δημοτικού Γηπέ-

δου, ο τάπητας του οποίου τοποθετή-

θηκε το 2004 και καταλαβαίνετε ότι 

χρήζει αντικατάστασης, γιατί έχει εξα-

ντλήσει τον χρονικό του ορίζοντα.

 Επόμενη δράση που πρέπει και 

μπορεί να υλοποιηθεί μέσα στο 2024 

είναι τα έργα της οδοποιίας. Έχουμε 

δημοπρατημένο το πρώτο μικρό έργο, 

που ήταν προϋπολογισμού 70,000€ 

και αφορά τσιμεντοστρώσεις σε δευ-

τερεύοντες δρόμους του νησιού. Το 

μεγάλο έργο των 500.000€ αφορά 

ασφαλτοστρώσεις και θα υλοποιηθεί 

με τη συνδρομή ενός αναπτυξιακού 

οργανισμού με τον οποίο έχουμε προ-

γραμματική σύμβαση. Εκτιμώ ότι θα 

δημοπρατηθεί και θα έχουμε ανάδοχο 

μέχρι το Πάσχα.

 Το επόμενο θέμα είναι από 

αυτά που ανακύπτουν και που δεν 

είχαμε δώσει ιδιαίτερη σημασία στο 

παρελθόν. Μιλάω για το ενεργειακό 

κόστος των εγκαταστάσεων και 

κυρίως των αφαλατώσεων. Δεν ξέρω 

πόσοι έχετε συνειδητοποιήσει το μέγε-

θος των εγκαταστάσεων παραγωγής 

νερού μέσα από τις αφαλατώσεις οι 

οποίες είναι μηχανές που καταναλώ-

νουν ηλεκτρική ενέργεια σε απίστευ-

τες ποσότητες. Με το κόστος του 

ρεύματος πια είναι σχεδόν αδύνατο ο 

Δήμος να μπορέσει να ανταπεξέλθει. 

Έχω κάνει μια συζήτηση με τον Γενικό 

Γραμματέα Νησιωτικής Πολιτικής, τον 

κ. Κοτουλάκη -τον οποίο θα ξαναδώ 

σύντομα- και μας έχει υποσχεθεί ότι 

θα εισηγηθεί μία επιχορήγηση των 

μικρών νησιωτικών δήμων που εξαρ-

τούν την υδροδότησή τους από τις 

αφαλατώσεις. Επίσης αναμένουμε από 

το Υπουργείο Εμπορικής Ναυτιλίας 

και την αρμόδια γραμματεία να χρη-

ματοδοτήσει και την προμήθεια μιας 

επιπλέον μονάδας, γιατί οι καταναλώ-

σεις στο νησί έχουν φθάσει σε απί-

στευτα νούμερα. Κάποια χρόνια πριν 

- όχι πολλά - οι ανάγκες καλύπτονταν 

από υδροφόρο πλοίο που έφερνε 

700m3 δύο φορές την εβδομάδα και 

τώρα θέλουμε 400.000m3 το χρόνο. 

Τόση είναι η ποσότητα που παράγεται, 

πολλές φορές μεγαλύτερη από αυτό 

που μπορούσαμε να διαθέσουμε πριν 

από μία 20ετία . Ελπίζω, λοιπόν, ότι κι 

εκεί θα έχουμε τη συμπαράσταση του 

Υπουργείου και της αρμόδιας γραμμα-

τείας, για να εξασφαλίσουμε τα ανα-

γκαία χρήματα, ώστε να μπορούμε να 

παρέχουμε το νερό σε αυτές τις ποσό-

τητες και στην ποιότητα που το διαθέ-

τουμε. 

 Επίσης ένα νέο ζήτημα που 

αντιμετωπίσαμε τα τελευταία χρόνια 

και πρέπει οπωσδήποτε να το λύσουμε 

είναι η παροχή προσιτής στέγης σε 

δημοσίους υπαλλήλους και σε άντρες 

και γυναίκες των σωμάτων  ασφα-

λείας, οι οποίοι υπηρετούν στο νησί 

και πραγματικά δυσκολεύονται απί-

στευτα να βρουν σπίτι σε δωδεκάμηνη 

βάση. Αντίστοιχα και οι υπηρετούντες 

στο Κέντρο Υγείας Παξών. Κάνουμε 

προσπάθειες για την καλύτερη στελέ-

χωσή του και την έχουμε πετύχει σε 

μεγάλο βαθμό. Έχουμε τώρα 4 για-

τρούς, προσωπικό ΕΚΑΒ, 2 ασθενο-

φόρα -το ένα καινούργιο και 

πιθανότατα θυμάστε ότι πρόκειται για 

δωρεά του κ. Αθανάσιου Βελλιανίτη. 

Είναι λοιπόν κρίμα αυτή η προσπάθεια 

να βρίσκει εμπόδιο τη δυσκολία εξεύ-

ρεσης στέγης. Υπάρχουν γιατροί με 

ειδικότητες που ενδιαφέρθηκαν να 

έρθουν στο Κέντρο Υγείας και τελικά 

απογοητεύτηκαν από αυτό το πρό-

βλημα και επέστρεψαν στις πόλεις και 

στις μονάδες υγείας που υπηρετούσαν 

νωρίτερα.

 Ο Δήμος δυστυχώς έχει πολύ 

λίγα ακίνητα και αυτά δεν είναι αυτή 

τη στιγμή σε κατάσταση τέτοια, που θα 

επέτρεπε να φιλοξενήσουν αυτούς 

τους ανθρώπους, πλην ενός ή δύο που 

είναι όμως μικρά . 

 Εκεί που θα στρέψουμε την 

προσοχή μας είναι στην αξιοποίηση 

οικοπέδων, γιατί οικόπεδα έχουμε. Θα 

δούμε αν μπορεί να βρεθεί χρηματο-

δότηση ή σχήμα συνεργατικό με 

κάποιο φορέα του Δημοσίου, όπως για 

παράδειγμα οι Κτιριακές Υποδομές ή 

και με ιδιώτες που θα ενδιαφερόντου-

σαν να συνδράμουν και να επενδύ-

σουν αλλά με όρους κοινωνικά 

δίκαιους. Θα το δούμε μέσα στην 

χρονιά που τρέχει και ελπίζω να 

βρούμε μια αρκετά ικανοποιητική 

λύση.

 Επίσης ιδιαίτερη προσοχή 

πρέπει να δοθεί σε θέματα κοινωνικής 

πολιτικής. Πολύ καλό το πρόγραμμα 

‘’Βοήθεια στο σπίτι’’ που κάνει μια 

χαρά τη δουλειά του με τα παιδιά του 

προγράμματος που είναι πλέον δημο-

τικοί υπάλληλοι και βοηθάνε αρκε-

τούς συμπατριώτες μας που έχουν 

ανάγκη των υπηρεσιών τους. Πρέπει 

όμως να δούμε - θα σας στεναχωρήσω 

με αυτό που θα πω αλλά είναι αλήθεια 

– και τα φαινόμενα εφηβικής βίας που 

αντιμετωπίζουμε και εμείς πια στο 

σχολικό περιβάλλον. Έλαβα μια ανη-

συχητική επιστολή από το Σύλλογο 

Γονέων και Κηδεμόνων σε σχέση με 

αυτά τα ζητήματα και πρέπει να τα 

δούμε και να βοηθήσουμε, ώστε τα 

παιδιά αυτά να έχουν την κατάλληλη 

καθοδήγηση και συμπαράσταση. 

Πρέπει να καταλάβουν ότι ο χώρος 

του σχολείου δίνει ευκαιρίες και ότι θα 

τα βοηθήσει να έχουν μια καλύτερη 

ζωή και δεν είναι χώρος εκτόνωσης 

της δυσαρέσκειας και της στεναχώ-

ριας, που ενδεχομένως προκαλεί η 

σημερινή κατάσταση στο οικογενειακό 

και το κοινωνικό περιβάλλον στο 

οποίο ζουν. Βέβαια, κατά την γνώμη 

μου, στους Παξούς υπάρχει ένα καλό 

κοινωνικό περιβάλλον. Είμαστε μια 

κοινωνία ανοικτή, ανεκτική και πολυ-

πολιτισμική και πιστεύω ότι θα μπορέ-

σουμε τώρα που εμφανίζεται το 

πρόβλημα να το αντιμετωπίσουμε και 

να εκλείψουν αυτά τα περιστατικά .

 Έχω και μια σημείωση για τους 

Αντίπαξους, που είναι η αδυναμία του 

Προέδρου. Όπως ξέρετε ήταν ένα νησί 

ξεχασμένο στην δεκαετία του ‘80 και 

πλέον με τις ενέργειές μας έχει δρόμο, 

ένα λιμάνι που μπορεί να προσεγγίσει 

φέρυ μπόουτ και μια μονάδα αφαλά-

τωσης που καλύπτει επαρκώς τις ανά-

γκες του νησιού. Επιπλέον διαθέτουμε 

μια ολοκληρωμένη μελέτη για το 

δίκτυο της ύδρευσης κι απομένει να 

βρούμε τη χρηματοδότηση για την 

υλοποίησή της.

 Υπάρχει βεβαίως και η ακτο-

πλοϊκή σύνδεση που για πρώτη φορά 

απόκτησε το νησί των Αντιπάξων 

πέρσι. Με βάση την υπόσχεση που μας 

έδωσε ο υφυπουργός Εμπορικής Ναυ-

τιλίας, ο κ. Παπάς, που ήρθε πέρσι το 

καλοκαίρι στο νησί, η σύνδεση αυτή θα 

ενισχυθεί και θα έχουμε ένα επιπλέον 

δρομολόγιο την εβδομάδα, δηλ. 4 

δρομολόγια από το Γάιο για Αντίπα-

ξους.

 Εκεί που τα πράγματα δεν 

είναι και τόσο καλά είναι με την σύν-

δεση με την Κέρκυρα. Για πρώτη φορά 

έχουμε ολική διακοπή δρομολογίων 

από Παξούς προς Κέρκυρα από την 

επόμενη των Χριστουγέννων. Έχω επι-

σημάνει αρκετές φορές στους κατά 

καιρούς Υπουργούς Εμπορικής Ναυτι-

λίας με τους οποίους συναντήθηκα ότι 

το πρόβλημα δεν λύνεται, εάν δεν 

υπάρξουν ρυθμίσεις από πλευράς της 

πολιτείας. Εάν δηλαδή δεν υπάρξει 

συγκεκριμένος όρος για αυτούς που 

αιτούνται δρομολόγια στην γραμμή 

Παξών-Κέρκυρας. Ευτυχώς η άλλη 

γραμμή πάει εξαιρετικά, καθώς έχουμε 

κάθε μέρα δρομολόγιο από Ηγουμενί-

τσα – Κέρκυρα. Εκεί λοιπόν που εμφα-

νίζεται το πρόβλημα πρέπει το 

Υπουργείο να εφαρμόσει δεσμεύσεις 

με κάποιον τρόπο-δεν θα τον υπο-

δείξω εγώ- ώστε να τα πλοία να μένουν 

στην γραμμή τουλάχιστον 10 μήνες τον 

χρόνο και όταν αποσύρονται, για να 

γίνουν οι απαραίτητες συντηρήσεις, 

είτε για οποιοδήποτε άλλο λόγο, να 

αντικαθίστανται. Την Τρίτη, όπως σας 

είπα, έχω συνάντηση στο Υπουργείο 

Εμπορικής Ναυτιλίας και πιστεύω ότι 

θα υπάρξουν αυτή τη χρονιά ενέργειες 

κατάλληλες από πλευράς Υπουργείου, 

ώστε να μην αντιμετωπίσουμε άλλη 

φορά αυτό το πρόβλημα.

Αγαπητέ Πρόεδρε, σχετικά με τις 

παρατηρήσεις από πλευράς Ενώσεως:

στο αποχετευτικό αναφερθήκαμε ήδη. 

Για το θέμα της εφημερίδας μίλησες 

προηγουμένως. Πάμε μάλλον σε ηλε-

κτρονική μορφή έκδοσης της εφημε-

ρίδας Δεν νομίζω ότι είναι κακή ιδέα, 

ίσα ίσα και πιο έγκαιρα θα τις παίρ-

νουμε και πιο σίγουρα.

Σχετικά με την Τράπεζα Πειραιώς, η 

αρχική απόφαση ήταν να κλείσει εντε-

λώς. Το παλέψαμε πάρα πολύ και με τη 
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βοήθεια του κ. Στέφανου Γκίκα (βου-

λευτή ΝΔ) δύο φορές, ώστε να διατη-

ρηθεί κατά αρχάς το υποκατάστημα 

που υπάρχει στο νησί.

Η Τράπεζα λοιπόν δεν έχει φύγει. 

Υπάρχει το υποκατάστημα, αλλά η 

διοίκησή της επιμένει ότι τα περισσό-

τερα υποκαταστήματά της θα μετα-

βληθούν σε σελφ σέρβις καταστήματα 

όπου θα υπάρχουν 2-3 μηχανήματα. 

Τουλάχιστον στην πρώτη φάση θα 

υπάρχει κάποιος υπάλληλος να καθο-

δηγεί τους ανθρώπους που επιχειρούν 

να κάνουν μια συναλλαγή, ώστε να 

εξοικειωθούν με τον νέο τρόπο λει-

τουργίας των Τραπεζών, ο οποίος επε-

κτείνεται ραγδαία ακόμα και στις 

πόλεις. Μού είπαν χτες ότι το πιο ιστο-

ρικό ίσως κατάστημα της Εθνικής 

Τράπεζας στο κέντρο της Κέρκυρας 

μετατρέπεται και αυτό σε ένα κατά-

στημα αυτοεξυπηρέτησης. Όταν αυτά 

λοιπόν γίνονται στις μεγάλες πόλεις 

νομίζω ότι και εμείς δεν θα μπορού-

σαμε να το αποφύγουμε. 

 Για τον ΟΛΚΕ και την επανα-

φορά του Λ.Τ είναι γνωστό το ζήτημα. 

Είναι εδώ και ο φίλος μου, ο κ. Κώστας  

Παυλίδης (τ. Βουλευτής ΣΥΡΙΖΑ) με τον 

οποίο παλαιότερα είχαμε προσπαθή-

σει να πέτυχουμε κάτι καλύτερο για το 

νησί σε αυτό το θέμα. Δυστυχώς, όπως 

μας έχουν ξεκαθαρίσει διαχρονικά 

διάφορες κυβερνήσεις, δεν γίνεται να 

υπάρξει Λιμενικό Ταμείο στους 

Παξούς. Έχει να κάνει με το νομικό 

πλαίσιο που υπάρχει. Άρα το καλύτερο 

που μπορεί να γίνει είναι μια προγραμ-

ματική σύμβαση με τον ΟΛΚΕ, ώστε να 

δεσμεύεται, για να επανεπενδύει στο 

νησί ένα μέρος τουλάχιστον από τα 

έσοδα που παίρνει από τους Παξούς 

και παίρνει πάρα πολλά. Είναι ένα 

θέμα που πρέπει να λυθεί και νομίζω 

ότι από την πολύ γκρίνια ο διευθύνων 

σύμβουλος του ΟΛΚΕ το έχει καταλά-

βει και μου υποσχέθηκε ότι πλέον θα 

είναι πολύ μεγαλύτερες οι δαπάνες 

που θα γίνονται για την αναβάθμιση 

των λιμανιών των Παξών.

 Βεβαίως θα πρέπει να τρέξουν 

επιτέλους και τα δυο λιμενικά έργα. 

Πρώτα της Λάκκας που είναι από 

πλευράς μελέτης ένα ώριμο έργο και 

μετά του Λογγού.

 Αναφορικά με το θέμα της 

πρόσληψης Γεωπόνου στον Δήμο να 

επισημάνουμε ότι σχετίζεται με τις 

απολαβές που έχουν οι νέοι επιστήμο-

νες. Το προσωπικό πανεπιστημιακής 

εκπαίδευσης που θέλουμε να στελε-

χώσει τον Δήμο με μισθούς των 950 

έως 1050 ευρώ, είναι αδύνατο να έρθει 

στους Παξούς. Καταλαβαίνω απόλυτα 

το αίτημα αλλά πρακτικά δεν νομίζω 

ότι θα υλοποιηθεί, καθώς τα παιδιά 

που έχουν τέτοια επιστημονική κατάρ-

τιση μπορούν να βγάλουν αυτά τα 

χρήματα σε λίγες μέρες. Κατά συνέ-

πεια ο Δήμος Παξών πάντα θα ψάχνει 

να βρει λύσεις μέσω αναθέσεων σε 

εξωτερικούς συνεργάτες μελετητικά 

- τεχνικά γραφεία και εταιρείες, για να 

μπορέσει να ικανοποιήσει τις ανάγκες 

που υπάρχουν. 

 Για το Σχολείο στα Μαστορά-

τικα ακόμα είναι σε εκκρεμότητα το 

αίτημα που είχαμε υποβάλει για την 

επανένταξη του έργου της μετατροπής 

του Σχολείου σε Μουσική Σχολή – 

Ωδείο. Έχει όμως ξεκινήσει μια πρωτο-

βουλία από ιδιώτες, με πρωτεργάτη 

τον Βασίλη Ρωμάνο, ο οποίος διέθεσε 

όλο το ποσό από τα έσοδα της καλο-

καιρινής έκθεσης που έκανε στην 

αίθουσα του Δημοτικού Συμβουλίου 

για την επισκευή του Σχολείου. Αρχικά 

για να φτιαχτούν οι πόρτες, τα παρά-

θυρα και να γίνουν κάποια σοβαντί-

σματα και σιγά σιγά να βελτιώσουμε το 

κτίριο όσο μπορούμε και να αποκτήσει 

χρήση ο χώρος. Αν στην πορεία εγκρι-

θεί και η μελέτη (επικαιροποιημένη) 

για την μετατροπή του σε Μουσική 

Σχολή θα έχουμε μια αφετηρία που θα 

μας επιτρέπει να κάνουμε περισσό-

τερα πράγματα .

 Αναφορικά με την Οδική 

Ασφάλεια, αποκτήσαμε στον Δήμο, κ. 

Πρόεδρε, μηχάνημα διαγραμμιστικό, 

τελευταίας γενιάς, αξίας 20.000 ευρώ 

και ξεκινάμε άμεσα τη διαγράμμιση 

του οδικού δικτύου και ειδικότερα των 

επικίνδυνων σημείων που είναι αρκετά 

και νομίζω ότι θα βγάλει τα λεφτά του 

με το παραπάνω. Ένα θέμα έχουμε με 

το ποιος θα το χειριστεί, καθώς μόνι-

μος εργάτης στον Δήμο δεν υπάρχει. 

Εδώ και αρκετό καιρό περιμένουμε 

από τους εποχιακούς να αντιμετωπί-

σουν και τα θέματα της καθαριότητας 

και του ευπρεπισμού των κοινοχρή-

στων χώρων. Γενικά ταλαιπωρούμα-

στε με αυτή την παγιοποιημένη πια 

κατάσταση, που δεν σου δίνουν τους 

υπαλλήλους που θέλεις , αλλά τους 

υπαλλήλους που νομίζουν αυτοί ότι 

θέλεις και δεν έρχονται ποτέ το Πάσχα, 

όπως θα έπρεπε, αλλά ξεκινάμε πάντα 

από Ιούλιο και οι άνθρωποι απολύο-

νται το Φλεβάρη.

 Πάλι υποχρεωτικά καταφεύ-

γουμε σε αναθέσεις σε ιδιώτες για την 

καθαριότητα ή για ό,τι άλλο συναφές, 

περιμένοντας να δούμε πότε η 

κεντρική κυβέρνηση θα αποφασίσει 

ότι το πόσους και ποιους χρειαζόμα-

στε πρέπει να το υποδεικνύουν οι 

Δήμοι και όχι το αντίστροφο.

 Για το κλειστό γυμναστήριο, 

επίσης με τον κ. Κώστα τον Παυλίδη 

είχαμε επιχειρήσει να βρούμε χρημα-

τοδότηση, καταλήγοντας σε ένα 

σχέδιο που προέβλεπε τριμερή χρημα-

τοδότηση από Περιφέρεια, Γενική 

Γραμματεία Αθλητισμού και Δήμο 

Παξών και νομίζω παραμένει και 

σήμερα η πιο εφικτή λύση για την υλο-

ποίηση του έργου αυτού. Ο νυν Περι-

φερειάρχης, ο κ. Τρεπεκλής, με τον 

οποίο το έχουμε ήδη συζητήσει, δέχε-

ται και λέει ότι στον βαθμό μου μπορεί, 

η Περιφέρεια θα είναι συμμέτοχος 

στην υλοποίηση αυτού του έργου που 

αποτελεί όνειρο των νέων γενεών και 

νομίζω το αξίζει το νησί μας.

 Το πρόβλημα σχετικά με το 

κτίριο για το Λιμεναρχείο λύθηκε, κ. 

Πρόεδρε, μέσα από το INTERREG 

Ελλάδα – Ιταλία. Φτιάχτηκε ο νέος 

επιβατικός σταθμός και το λιμεναρ-

χείο θα μεταστεγασθεί εκεί όπου μέχρι 

τώρα ήταν ο επιβατικός σταθμός και 

το κυλικείο. Απομένει το τι θα γίνει με 

το Τελωνείο. Έχουμε κάνει τουλάχιστον 

τρείς φορές ειδική συζήτηση και έχω 

επισκεφτεί προσωπικά τον αρμόδιο 

υπουργό, γιατί το Τελωνείο ανήκει στο 

Υπουργείο Οικονομικών, χωρίς όμως 

να καταλήξουμε πουθενά έως τώρα, 

παρά τις καλές προθέσεις. Νομίζω ότι 

την εμπλοκή τη δημιουργεί η ίδια η 

υπηρεσία, η οποία θέλει να έχει ένα 

κτίριο στο οποίο να στεγάζεται το 

Τελωνείο και όποτε χρειαστεί, να έρχε-

ται ένας Τελωνειακός υπάλληλος από 

την Ηγουμενίτσα. Κάτι τέτοιο δεν έχει 

γίνει ποτέ , ούτε πρόκειται να γίνει. Το 

κτίριο φθείρεται κάθε μέρα όλο και 

περισσότερο και είναι κρίμα. Θα το 

ξαναθέσουμε πάλι ελπίζοντας ότι θα 

παραχωρηθεί. Εμείς δεν ζητήσαμε από 

το Υπουργείο να αναλάβει το κόστος 

της επισκευής του κτιρίου, μόνο να το 

παραχωρήσει και αν κρίνει ότι δεν 

πρέπει να παραχωρηθεί στον Δήμο και 

πρέπει να παραχωρηθεί στο Λιμεναρ-

χείο ή στην Αστυνομία, ας το κάνει. 

 Μια τελευταία παρατήρηση σε 

σχέση με τα Δημοτικά Τέλη και την 

αύξηση που κάναμε πριν από λίγες 

μέρες και για την οποία υπήρξε κάποια 

κριτική. Πρέπει να σας πω ότι τα Δημο-

τικά Τέλη τα κρατήσαμε καθηλωμένα 

10 χρόνια. Ήταν αδύνατον πια στο 

βαθμό που, για παράδειγμα, το κόστος 

στην ύδρευση εξαρτάται απολύτως 

από το κόστος της ηλεκτρικής ενέρ-

γειας, να έχουμε 300% αύξηση στο 

ρεύμα και να μην προκύψει μια αύξηση 

25% στην τιμή του νερού. Θα ήταν και 

παράνομο να μην το κάνουμε. Δεν 

μπορεί ο Δήμος συνειδητά να οδηγεί 

μια υπηρεσία σε χρεοκοπία. Εάν στην 

πορεία υπάρξουν επιχορηγήσεις για 

το ηλεκτρικό ρεύμα, δοθούν λύσεις 

σαν αυτή που ανέφερα πριν και μπο-

ρέσουμε να μειώσουμε το κόστος , 

είναι εύλογο ότι θα προχωρήσουμε 

ξανά σε επανεκτίμηση του τέλους και 

θα το μειώσουμε. Αυτή την ώρα το 

μόνο που προσπαθήσαμε να κάνουμε 

ήταν να ισοσκελίσουμε τα έξοδα και 

τα έσοδα της υπηρεσίας. Δεν γίνεται 

αλλιώς και να τα πούμε και σε απόλυ-

τες τιμές, γιατί καμιά φορά τα ποσο-

στά είναι ο καλύτερος τρόπος να λες 

ψέματα. Λοιπόν σε απόλυτες τιμές τι 

σημαίνει αύξηση 25% στο νερό ή 35% 

(μ.ο) στην καθαριότητα; 

Οι δημότες των Παξών πλήρωναν 1,75 

το τετραγωνικό μέτρο μέσα από τον 

λογαριασμό της ΔΕΗ για την καθαριό-

τητα και τον Δημοτικό φωτισμό. Αυτό 

σημαίνει ότι σε ένα διαμέρισμα των 80 

τετραγωνικών η επιβάρυνση που θα 

υπάρχει ετήσια με την καινούργια 

τιμολόγηση θα είναι περίπου 55 ευρώ 

το χρόνο. Δε νομίζω ότι υπάρχουν 

πολλοί Παξινοί που θεωρούν ότι δεν 

πρέπει να δώσουν 55 ευρώ τον χρόνο 

παραπάνω για να έχουμε την καθαρι-

ότητα που πρέπει ως τουριστικός προ-

ορισμός και για το φωτισμό στους 

δρόμους τουλάχιστον σε ένα επίπεδο 

που να διασφαλίζει την οδική ασφά-

λεια κατά τη διάρκεια της νύχτας. 

Αντίστοιχα, η αύξηση στο νερό για 

έναν καταναλωτή που είχε ανάγκη 100 

κυβικών το χρόνο η χρέωση ήταν 200 

ευρώ και τώρα θα είναι 250 ευρώ. 

Πενήντα ευρώ το χρόνο παραπάνω για 

τα 100 κυβικά, όταν την ίδια ώρα δίνει 

χιλιάδες ευρώ παραπάνω για τα είδη 

καθημερινής διαβίωσής του, για τα 

οποία δεν βλέπω να διαμαρτύρεται 

ιδιαίτερα κάποιος. Νομίζω ότι εκεί 

έπρεπε να στραφεί περισσότερο η 

προσοχή και όχι στο νερό που είναι 

ένα αγαθό και σαν αγαθό εμείς το δια-

χειριζόμαστε και θέλουμε να έχει την 

καλύτερη ποιότητα στις ποσότητες 

που απαιτούνται με το ελάχιστο 

δυνατό κόστος για το δημότη σε ένα 

Δήμο που δεν έχει την τύχη που έχουν 

άλλοι Δήμοι - στην Ήπειρο π.χ. - που 

έχουν πηγές και πληρώνουν μόνο την 

χλωρίωση. Εμείς παράγουμε νερό από 

την θάλασσα και ευτυχώς που υπάρχει 

και αυτή η τεχνολογία της αφαλάτω-

σης, διαφορετικά η τουριστική ανά-

πτυξη που έχουμε στο νησί δεν θα 

μπορούσε ποτέ να επιτευχθεί. 

Νομίζω ότι καλύψαμε το θέματα.

Ευχαριστώ πάρα πολύ για την προ-

σοχή, να είστε καλά!

Καλή χρονιά με υγεία!   
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... Συνέχεια από τη σελ. 1
ανελέητα από τη δίνη του πολέμου και 

που έχει ως αποτέλεσμα να γινόμαστε 

καθημερινά μάρτυρες δραματικών 

γεγονότων, που δεν ταιριάζουν στον 

πολιτισμό του 21ου αιώνα.

Το Δ.Σ. της  Ένωσης θέλει να σας ευχα-

ριστήσει για την ευγενική παρουσία 

σας στη σημερινή γενική μας συνέ-

λευση και να γιορτάσουμε όλοι μαζί 

την καινούργια χρονιά, με την ελπίδα 

ότι θα είναι καλύτερη από τις προη-

γούμενες, που με τα συνεχή και δυσά-

ρεστα περιστατικά μας ταλαιπώρησαν 

και μας επηρέασαν αρνητικά.

Πριν αρχίσω να περιγράφω τις δρα-

στηριότητες της Ένωσης κατά το 2023, 

θέλω να εκφράσω εκ μέρους όλου του 

Διοικητικού Συμβουλίου τα ειλικρινή 

μας συλλυπητήρια στους συγγενείς 

των συμπατριωτών μας που τον περα-

σμένο χρόνο έφυγαν από τη ζωή και 

πέρασαν στην αιωνιότητα.

Σας παρακαλώ θερμά, αφού σας ανα-

φέρω επίσης την αδόκητη απώλεια 

της αγαπημένης συζύγου του επί σειρά 

ετών διατελέσαντος προέδρου της 

Ένωσης κ. Αντώνη Κάγκα, Σοφίας, η 

οποία προσέφερε πολύτιμες υπηρε-

σίες με την παρουσία της στην χορω-

δία του Συλλόγου, καθώς και σε 

πολλές άλλες λειτουργίες του σωμα-

τείου, να κρατήσουμε ενός λεπτού 

σιγή στη μνήμη τους, η οποία ευχόμα-

στε να είναι αιώνια.

Τους απολογισμούς και ισολογισμούς 

του παρελθόντος έτους, 2023 και τον 

προϋπολογισμό του έτους 2024 θα 

τους ανακοινώσει ο Υπεύθυνος Δημο-

σίων Σχέσεων κ. Λουκάς Αντίοχος. 

Την έκθεση της εξελεγκτικής επιτρο-

πής  θα την ανακοινώσει  ο Πρόεδρος 

της Εξελεγκτικής επιτροπής κ.΄Αγγε-

λος Μάστορας.

Εκτός από τα πεπραγμένα της Ένωσης 

για τα οποία ενημερώνεστε από τα 

δημοσιεύματα στην «Ηχώ των Παξών», 

θα πρέπει να αναφερθεί ότι δεν παρα-

λείψαμε να προσφέρουμε μία μικρή 

βοήθεια σε αναξιοπαθούντες και οικο-

νομικά ευάλωτους συμπατριώτες μας 

το Πάσχα και τα Χριστούγεννα.

ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ
Είμαστε πολύ χαρούμενοι που πνέει 

φρέσκος άνεμος με τη συμμετοχή των 

νέων παιδιών, της Χρυσάνθης – Ίριδας 

Ανεμογιάννη και του Δημήτρη 

Μιγκούλη, που συμμετέχουν σταθερά 

με άρθρα τους στην εφημερίδα μας.

Με μεγάλη χαρά η εφημερίδα φιλοξε-

νεί κείμενα που αφορούν στην τοπική 

ιστορία του κ. Γιάννη Δόικα και του τ. 

Δημάρχου, κ. Σπύρου Μπογδάνου.

Είναι πολύ σημαντικό που με την συμ-

μετοχή αρκετών Παξινών, όπως η 

Ευτέρπη Λύχνου, η Φαίη Λύχνου, η 

Ιωάννα Χρονοπούλου, ο δάσκαλος 

Χαράλαμπος Δαλιέτος, έχουν αυξηθεί 

οι αρθρογράφοι της εφημερίδας και 

ακούγονται έτσι απόψεις σφαιρικότε-

ρες και θέματα επικαιρότητας.

Σε αυτό το σημείο θέλουμε να ευχαρι-

στήσουμε θερμά τη φιλόλογο, κ. 

Ευτέρπη Λύχνου η οποία συνδράμει τη 

συντακτική επιτροπή της εφημερίδας 

και συμβάλλει στην έκδοση της εφη-

μερίδας μας με κείμενα και διορθώ-

σεις.

Η εφημερίδα μας εκδίδεται πλέον και 

ηλεκτρονικά και θα αποστέλλεται στο 

μέηλ των συνδρομητών. Έτσι θα φτάνει 

η εφημερίδα γρηγορότερα στους συν-

δρομητές της.

Οι λόγοι που μας ώθησαν στην  ηλε-

κτρονική εφημερίδα, παράλληλα με 

την έκδοση της έντυπης είναι δύο:

Αφ’ ενός, για να ακολουθήσουμε τη 

σύγχρονη τεχνολογία και το ρεύμα της 

εποχής και αφ’ ετέρου γιατί οι απαρά-

δεκτες καθυστερήσεις των ΕΛΤΑ στην 

παράδοση της ΗΧΩ ΤΩΝ ΠΑΞΩΝ μας 

υποχρεώνει να έχουμε και εναλλα-

κτική λύση.

Σας υπενθυμίζουμε ότι η εφημερίδα 

μας είναι ένα ανοιχτό βήμα για νέους 

και παλαιούς αρθρογράφους, οι οποίοι 

είναι και θα είναι ευπρόσδεκτοι να 

πλαισιώνουν τη συντακτική ομάδα.

Η Εφημερίδα και η ΄Ενωση είναι ένας 

χώρος εθελοντικής προφοράς για το 

κοινό καλό. Για το καλό του νησιού 

μας. Εδώ υπάρχει χώρος για όλους.

Και πάλι θα θέλαμε να ευχαριστήσουμε 

τους αντιπροσώπους της εφημερίδος 

μας στην Κέρκυρα κ. Δήμα Θεόδωρο 

και στους Παξούς κ. Χαρίλαο και 

Σπύρο Μπογδάνο για την πολύτιμη 

βοήθεια που τόσα χρόνια μας προ-

σφέρουν.

ΕΟΡΤΗ ΑΓΙΟΥ ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΥΣ
Τον περασμένο χρόνο εορτάσαμε και 

πάλι στον Ιερό Ναό του Σωτήρος, στην 

οδό Κυδαθηναίων στην Πλάκα, την 

εορτή του προστάτου των νησιών μας, 

Αγίου Χαραλάμπους και μοιραστή-

καμε πρόσφορα και άρτους, τα οποία 

επί σειράν ετών τα διαθέτει δωρεάν η 

οικογένεια του συμπατριώτη μας, κ. 

Ιωάννη Βλαχόπουλου – Ρόμπολα στην 

οποίαν απευθύνουμε τις θερμές μας 

ευχαριστίες. Επίσης μετά το πέρας της 

Θείας Λειτουργίας προσεφέρθη  ο 

καθιερωμένος καφές σε παρακείμενο 

καφενείο με ευγενική προσφορά 

συμπατριώτη μας, ο οποίος κράτησε 

την ανωνυμία  του. 

Σας ενημερώνω ότι η εορτή του Αγίου 

Χαραλάμπους θα πραγματοποιηθεί 

και εφέτος κανονικά την Κυριακή 11 

Φεβρουαρίου 2024, στον Ιερό Ναό του 

Σωτήρος στην Πλάκα, στη οδό Κυδα-

θηναίων και στο τέλος της λειτουργίας 

μετά την αρτοκλασία θα προσφερθεί 

από την Ένωσή μας καφές σε  καφε-

νείο της περιοχής.

ΓΕΝΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ – 
ΚΟΠΗ ΒΑΣΙΛΟΠΙΤΑΣ
Τον Μάρτιο επίσης διεξήχθη και η 

Γενική Συνέλευση του Σωματείου μας 

στο Ξενοδοχείο Stanley μετά από δια-

κοπή 3 ετών λόγω της πανδημίας του 

κορονοϊού.

ΕΠΤΑΝΗΣΙΑΚΗ ΣΥΝΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ
Η Ένωση των Απανταχού Παξινών 

συμμετείχε στις εκδηλώσεις, τις οποίες 

διοργάνωσε η Επτανησιακή Συνομο-

σπονδία, για την Ένωση με την Ελλάδα, 

εκπροσωπούμενη από τον Πρόεδρο, κ. 

Ιωάννη Δήμα και τον Γενικό Γραμμα-

τέα, κ. Ανδρέα Πέτρου.

Την εποπτεία του εορτασμού την είχε 

εφέτος ο Σύλλογος Φαρακλάδων «Η 

Εύγερος» Κεφαλονιάς με επικεφαλής 

την Πρόεδρο, κ.Άννα Αλεξανδράτου.

Μετά την δοξολογία που ετελέσθη 

στον Καθεδρικό Ναό των Αθηνών και 

τις καθιερωμένες φωτογραφίες, σύσ-

σωμα τα μέλη της Επτανησιακής Συνο-

μοσπονδίας με επικεφαλής τους 

σημαιοφόρους και τους παραστάτες 

με παραδοσιακές στολές και από τα 

επτά νησιά μας και με τη συνοδεία της 

Φιλαρμονικής του Δήμου Αθηναίων 

μετέβησαν δια μέσου των Οδών 

Μητροπόλεως και Όθωνος στο 

Σύνταγμα, για να γίνει κατάθεση στε-

φάνων στο μνημείο του Αγνώστου 

Στρατιώτη.

Την πομπή ακολούθησε πλήθος 

κόσμου από τα νησιά μας και την 

Αττική.

Την παρέλασή το 2023 κόσμησαν ως 

σημαιοφόροι του νησιού μας οι Παξι-

νοί νέοι Σπύρος Βερονίκης, Σπύρος 

Τυρολόγος καθώς και η Γεωργία Α. 

Μάστορα η οποία φορούσε θαυμάσια 

Παξινή φορεσιά.

Και φέτος το καλοκαίρι θα παραστεί η 

΄Ενωση στην εορτή της ΄Ενωσης των 

Επτανήσων με την Ελλάδα και Προε-

δρία έχει το νησί της Ζακύνθου.

ΧΡΙΣΤΟΥΓΕΝΝΙΑΤΙΚΗ 
ΠΑΙΔΙΚΗ ΓΙΟΡΤΗ 
Την Κυριακή, 17 Δεκεμβρίου του 2023 

και μετά από διακοπή τριών ετών, 

λόγω της πανδημίας, η αίθουσα των 

γραφείων της Ένωσης γέμισε ασφυ-

κτικά από δεκάδες Παξινόπουλα της 

Αθήνας, ηλικίας από 2 έως 12 ετών τα 

οποία συγκεντρώθηκαν με τους γονείς 

τους και τους συνοδούς τους, για να 

γνωριστούν μεταξύ τους, να διασκεδά-

σουν και να παραλάβουν τα δώρα 

τους.

Η γιορτή μας περιελάμβανε διαδρα-

στική αφήγηση χριστουγεννιάτικου 

παραμυθιού, τραγούδι, μουσικά παι-

χνίδια, αλλά και face painting μαζί με 

ποικιλία κερασμάτων.

Το ενδιαφέρον όλων των παιδιών 

έκλεψε ο ερχομός του παξινού Αγίου 

Βασίλη ο οποίος μοίρασε παιχνίδια σε 

όλα τα παιδιά.

Ευχαριστούμε θερμά τις συμπατριώ-

τισσές μας, κ. Κέλλυ Κουβαλιά και κ. 

Ρένα Ρωμάνου που επιμελήθηκαν με 

ιδιαίτερη φροντίδα και χρόνο τη 

γιορτή σε άριστη συνεργασία με τα 

μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου του 

συλλόγου μας, Λούκα Αντίοχου, Νίκης 

Βελλιανίτη και Νίκης Μάστορα. Η εορ-

ταστική μας εκδήλωση στέφθηκε  από 

μεγάλη επιτυχία!

ΕΚΛΟΓΕΣ 

Σύμφωνα με το καταστατικό της 

Ένωσης οι εκλογές για την ανάδειξη 

νέου Διοικητικού Συμβουλίου του Συλ-

λόγου μας θα πραγματοποιηθούν στα 

γραφεία του Συλλόγου μας την 

Κυριακή, 14 Μαρτίου 2024, στην οδό 

Δεληγιώργη 55-59 και από ώρα 9.00 

έως 14.00.

Απευθύνουμε κάλεσμα σε όλα τα μέλη 

της ΄Ενωσης, όπως θέσουν υποψηφι-

ότητα στις εκλογές για την ανάδειξη 

νέου Διοικητικού Συμβουλίου, ώστε να 

γίνει η απαραίτητη ανανέωση και 

εμπλουτισμός με νέες ιδέες για την 

περαιτέρω απρόσκοπτη λειτουργία 

του Σωματείου μας.

Θα παρακαλέσω το Σώμα, όπως εκλέ-

ξουμε την εφορευτική επιτροπή, η 

οποία θα διεξάγει τις εκλογές.

Σας ευχαριστώ πολύ για την υπομονή 

σας.

Σας εύχομαι χρόνια πολλά και καλή 

χρονιά!

ΟΜΙΛΙΑ ΤΟΥ ΠΡΟΕΔΡΟΥ ΤΗΣ ΕΝΩΣΗΣ 

ΤΩΝ ΑΠΑΝΤΑΧΟΥ ΠΑΞΙΝΩΝ Κ. ΙΩΑΝΝΗ ΔΗΜΑ
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ΧΑΙΡΕΤΙΣΜΟΣ 

ΤΟΥ ΑΝΤΩΝΗ  ΚΑΓΚΑ 

ΠΡΩΗΝ ΠΡΟΕΔΡΟΥ ΤΗΣ ΕΝΩΣΗΣ ΠΑΞΙΝΩΝ

Συμπατριώτες μου Παξινοί, ως πρώην 

πρόεδρος της Ένωσής μας, εύχομαι 

στην Ένωση των Απανταχού Παξινών 

καλή και παραγωγική χρονιά.

Στο Πρόεδρο Γιάννη Δήμα και το Διοι-

κητικό Συμβούλιο τα καλύτερα για το 

καλό της Ένωσης και των Απανταχού 

Παξινών.

Το έτος 2024 να χαρίσει στους Απαντα-

χού Παξινούς, σε όλους του Επτανήσι-

ους και γενικά σε όλους τους Έλληνες 

ευτυχία και το πολυτιμότερο αγαθό της 

ατομικής και οικογενειακής υγείας.

Σας ευχαριστώ!



Τελικά, θα μπορούσαμε  να πούμε ότι το 

πρωτάθλημα στο οποίο συμμετέχει η 

ομάδα μας είναι μια μικρή Οδύσσεια. 

Χαρακτηριστικά και τον Ιανουάριο 

είχαμε αναβολές αγώνων καθώς, είτε η 

ομάδα του Α.Ο. ΠΑΞΩΝ δεν κατάφερε 

να ταξιδέψει στην Κέρκυρα, είτε το 

αντίστροφο, ομάδες της Κέρκυρας να 

ταξιδέψουν στους Παξούς. Και όλο 

αυτό να προκύπτει εν μέσω 21ου αιώνα 

λόγω  καιρικών συνθηκών, τη στιγμή 

κατά την οποία ο   άνθρωπος έχει επι-

σκεφτεί τους περισσότερους από τους 

πλανήτες του ηλιακού μας συστήματος.

Έτσι τον Ιανουάριο διεξήχθησαν μόνο 

δύο παιχνίδια, ένα στην προγραμματι-

σμένη ημερομηνία  και το δεύτερο ετε-

ροχρονισμένα, ενώ είχαμε και (2) ανα-

βολές 

Στις 3 Ιανουαρίου 2024 αναχώρησε η 

αποστολή του Ν.Α.Ο.Παξών για την 

πρώτη επίσημη συμμετοχή σε πρωτά-

θλημα με τρεις αθλητές της αγωνιστικής 

ομάδας (Σοφία Γραμματικού, Σπύρο 

Διαμάντη και Ανέστη Ζενεμπίση), με 

συνοδούς τον προπονητή τους, Ανα-

στάσιο Μαστρογιάννη και την Πρόεδρο 

του Ομίλου, Σταυρούλα Απέργη.

 Την ευθύνη της διοργάνωσης 

είχε ο Ναυτικός Όμιλος Μεσολογγίου 

υπό την αιγίδα της Ελληνικής Ιστιοπλο-

ϊκής Ομοσπονδίας (ΕΙΟ) και συμμετεί-

χαν συνολικά 10 όμιλοι με 61 optimist: 

Ναυτικός Όμιλος Μεσολογγίου

Ναυτικός Αθλητικός Όμιλος Βόνι-

τσας-ΝΑΟΒ

Ναυτικός Αθλητικός Όμιλος Κέρκυ-

ρας-ΝΑΟΚ

Ιστιοπλοϊκός Όμιλος Κέρκυρας- ΙΟΚ

Ναυτικός Όμιλος Βορείου Ιονίου

Ναυτικός Όμιλος Λευκάδας

Ναυτικός Ιστιοπλοϊκός Όμιλος Πρέβε-

ζας-ΝΙΟΠ

Ιστιοπλοϊκός Όμιλος 

Ιωαννίνων

Ναυτικός Όμιλος Κεφα-

λονιάς-Ιθάκης

Ναυτικός Αθλητικός 

Όμιλος Παξών-ΝΑΟΠ

 Το πρώτο 

3ήμερο έγινε προπονη-

τικό camp με τους Ομο-

σπονδιακούς προπονη-

τές κ.κ. Τάσο Μπου-

ντούρη, Νίκο Μάλλη και 

Καλογερή Θεοδωρή, με 

φιλικούς αγώνες, θεω-

ρία, γνωριμία και δημι-

ουργία φιλικών σχέσεων μεταξύ των 

αθλητών, κατά το οποίο τα παιδιά δια-

σκέδασαν κι ευχαριστήθηκαν. Από το 

προγραμματισμένο τριήμερο των αγώ-

νων (6-8/01/2024), λόγω 

ισχυρών ανέμων που 

έπνεαν στην περιοχή, 

τελικά μόνο την πρώτη 

μέρα έγιναν 4 κούρσες. 

Οι αθλητές μας έδωσαν 

τον καλύτερό τους 

εαυτό, είχαν άψογη 

συμπεριφορά και τερμά-

τισαν η Σοφία Γραμματι-

κού 41η, ο Σπύρος Διαμά-

ντης 31ος  και ο Ανέστης 

Ζενεμπίσης 47ος. Θερμά 

συγχαρητήρια και στους 

τρεις αλλά και στον προ-

πονητή τους, Αναστάσιο 

Μαστρογιάννη, ο οποίος βρισκόταν 

δίπλα στους αθλητές μας κάθε στιγμή, 

συμβουλεύοντας, στηρίζοντας και 

καθοδηγώντας τους.

 Κατά τη διάρκεια της διοργάνω-

σης παραβρέθηκε στο Μεσολόγγι η 

Πρόεδρος της ΕΙΟ, κ. Νίκη Αναστασίου 

και όλο το Δ.Σ. της Ομοσπονδίας, συνα-

ντήθηκαν με τους εκπροσώπους των 

ομίλων, συζήτησαν τα προβλήματά 

τους, αντάλλαξαν απόψεις και ανέπτυ-

ξαν την πορεία των αγώνων της Ομο-

σπονδίας.

 Η όλη διοργάνωση στέφθηκε με 

επιτυχία και θα θέλαμε να συγχαρούμε 

γι’αυτό το Δ.Σ. του Ομίλου Μεσολογγίου 

και να τους ευχαριστήσουμε πολύ για τη 

θερμή φιλοξενία.

ΗΧΩ ΤΩΝ ΠΑΞΩΝ7 Ιανουάριος 2024ΑΘΛΗΤΙΚΑ

Ο Ν.Α.Ο.ΠΑΞΩΝ ΣΤΗΝ ΤΟΥΡΛΙΔΑ ΜΕΣΟΛΟΓΓΙΟΥ

3-8 ΙΑΝΟΥΡΙΟΥ 2024 ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟ ΠΡΩΤΑΘΛΗΜΑ ΔΥΤΙΚΗΣ ΕΛΛΑΔΟΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΩΝ ΝΗΣΩΝ 

OPTIMIST ΚΑΙ ILCA

ΑΘΛΗΤΙΚΑ

ΠΟΔΟΣΦΑΙΡΟ

11η Αγωνιστική (εξ αναβολής) Α.Π. ΚΡΟΝΟΣ ΑΡΓΥΡΑΔΩΝ – Α.Ο. ΠΑΞΩΝ 2 - 1

12η Αγωνιστική Α.Ο. ΠΑΞΩΝ – Α.Σ. ΒΟΛΙΣ 6 - 2

13η Αγωνιστική  Α.Ε. ΦΑΙΑΚΩΝ – Α.Ο. ΠΑΞΩΝ      ΑΝΕΒΛΗΘΗ

14η Αγωνιστική Α.Ο. ΠΑΞΩΝ – Α.Π.Σ. ΚΕΡΑΥΝΟΣ  ΑΓ. ΝΙΚΟΛΑΟΥ  ΑΝΕΒΛΗΘΗ

Του Ανδρέα Ζ. Πέτρου



ΗΧΩ ΤΩΝ ΠΑΞΩΝ8

ΔΗΜΟΣ ΠΑΞΩΝ

ΤΗΛ. ΚΕΝΤΡΟ 2662360300

ΔΗΜΑΡΧΟΣ 2662360316  & 2662360317

ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΘΑΡΙΟΤΗΤΑΣ,  
ΦΩΤΙΣΜΟΥΚΑΙ ΕΡΓΩΝ

2662360311

ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΥΔΡΕΥΣΗΣ,  ΚΟΙΝ/ΣΤΩΝ 
ΧΩΡΩΝ

2662360318

ΠΙΣΤΟΠΟΙΗΤΙΚΑ, ΑΙΤΗΣΕΙΣ, ΤΟΥΡ. ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΕΣ 2662360301

ΑΠΟΦΑΣΕΙΣ Δ.Σ., ΟΓΑ ΓΑΪΟΥ 2662360314

ΕΝΤΑΛΜΑΤΑ, ΑΠΟΦΑΣΕΙΣ ΔΕ, ΟΑΕΔ, ΟΓΑ ΛΑΚΚΑΣ 2662360312

ΑΝΑΠΤΥΞΙΑΚΗ (ΚΕΠΑ) 2662360312

ΠΟΛΙΤΙΚΟΣ ΜΗΧΑΝΙΚΟΣ 2662360315

ΤΑΜΕΙΟ, ΑΛΛΟΔΑΠΟΙ, ΟΓΑ ΛΟΓΓΟΥ ΜΑΓΑΖΙΩΝ 2662360319

ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΥΠΗΡΕΣΙΑ, ΤΑΠ 2662360313

ΑΛΛΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ

ΚΕΠ 2662032166

ΓΕΦ 2662032715

ΕΛΤΑ 2662032256

ΟΤΕ ΠΡΟΪΣΤΑΜΕΝΟΣ 2665024799

ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΟ ΤΜΗΜΑ 2662032222

ΛΙΜΕΝΑΡΧΕΙΟ 2662032259  & 2662032533

ΤΕΛΩΝΕΙΟ 2662032676

ΤΟΠΙΚΟ ΑΡΧΕΙΟ ΠΑΞΩΝ 2662032234

ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ 2662032556

ΛΑΟΓΡΑΦΙΚΟ ΜΟΥΣΕΙΟ 2662032556

ΤΡΑΠΕΖΑ ΠΕΙΡΑΙΩΣ 2662032791-4

ΠΥΡΟΣΒΕΣΤΙΚΗ 2662031199

ΑΡΧΑΙΟΦΥΛΑΚΑΣ ΠΑΞΩΝ 2662031585

ΚΕΝΤΡΟ ΥΓΕΙΑΣ 2662360100

ΥΠΟΘΗΚΟΦΥΛΑΚΕΙΟ 2662032225

ΓΥΜΝΑΣΙΟ - Λ.Τ. ΠΑΞΩΝ 2662032234

ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΧΟΛΕΙΟ ΠΑΞΩΝ 2662031372

ΝΗΠΙΑΓΩΓΕΙΟ ΠΑΞΩΝ 2662032613

CORFU FERRIES Τα δρομολόγια των Corfu Ferries  Εκτελούνται καθημερινά 

Δευτέρα, Τρίτη, Τετάρτη, Πέμπτη, Παρασκευή, Σάββατο, Κυριακή 
Παρακαλούνται οι ταξιδιώτες για κρατήσεις, να επικοινωνούν με τις ηλεκτρονικές 

διευθύνσεις των εταιρειών https://www.kerkyraseaways.gr και https://

www.kerkyralines.com  ή στα τηλέφωνα των πρακτορείων: Ηγουμενίτσας: 

2665025540 και 2665028085  Παξών: 2662032269  και 2662032114

ΔΡΟΜΟΛΟΓΙΑ FLYING DOLPHIN «KAMELIA LINES» 
Τα δρομολόγια των Flying Dolphin  “KAMELIA LINES” εκτελούνται ως εξής

Παρακαλούνται οι ταξιδιώτες για κρατήσεις,
να επικοινωνούν με τα τηλέφωνα των πρακτορείων ή με τα e-mail:

Γραφείο Κερκύρας: 2661040372, Email: kamelialines@gmail.com
Γραφείο Παξών: Τηλ.: 2662032131, Email: info@kamelialines.gr 

ΔΡΟΜΟΛΟΓΙΑ ΛΕΩΦΟΡΕΙΟΥ ΠΑΞΟΙ - ΑΘΗΝΑ ΠΑΞΟΙ - ΑΘΗΝΑ 14.30 
ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ / ΑΘΗΝΑ - ΠΑΞΟΙ 24.00 ΣΑΒΒΑΤΟ

ΧΡΗΣΙΜΑ ΤΗΛΕΦΩΝΑ

ΠΩΛΕΙΤΑΙ  
οικόπεδο 4.346 στρεμμάτων στη περιοχή Αρωνάτικα Παξών, εκτός σχεδίου, οικοδομήσιμο. 
Τιμή πώλησης 270.000 € Πληροφορίες κ. Λώμης Γρηγόρης Τηλ.: 6977636364
ΠΩΛΕΙΤΑΙ  
αγροτεμάχιο μεγαλύτερο από 4 στρέμματα στα Μανεσάτικα (Μυροβίγλι).  
Τιμή λογική. Τηλ.: 6977638941  
ΠΩΛΕΙΤΑΙ 
στην περιοχή Απεργάτικα, Λάκκας Παξών, οικόπεδο άρτιο και οικοδομήσιμο που κτίζει 118 m2. 
Το οικόπεδο βρίσκεται πάνω στον δρόμο των Απεργάτικων, κάτω από την εκκλησία του Αγίου 
Νικολάου. Τιμή: 30.000€. Τηλ. Επικοινωνίας: 6992766140 Μάστορας Χάρης. 

ΕΝΟΙΚΙΑΖΕΤΑΙ  
οικόπεδο στον Γάιο, στην περιοχή πάνω από την παραλία Γαλάζιο, έκτασης 1.500μ. Πληροφορί-
ες: κ. Ειρήνη τηλ.698793749130.000€. 

Ιανουάριος 2024

ΚΑΘΕ ΤΡΙΤΗ & ΠΕΜΠΤΗ

ΚΑΘΕ ΔΕΥΤΕΡΑ & ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ

ΚΑΘΕ ΤΕΤΑΡΤΗ

ΑΠΟ 06/112023 12/11/2023

ΑΠΟ ΠΑΞΟΥΣ SETE VENTI ΑΠΟ ΛΕΥΚΙΜΜΗ

07:45 15:00 16:30

ΑΠΟ 13/11/2023 31/12/2023

ΑΠΟ ΠΑΞΟΥΣ SETE VENTI ΑΠΟ ΛΕΥΚΙΜΜΗ

07:45 15:00 16:30

ΑΠΟ 13/11/2023 31/12/2023

ΑΠΟ ΠΑΞΟΥΣ SETE VENTI ΑΠΟ ΛΕΥΚΙΜΜΗ

07:45 - 09:30

15:30 15:00 16:30


